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Januari 

In januari 2024 stonden we weer voor de uitdaging om de sponsors van alle kinderen die naar 

Primary 7 gingen te vragen het hogere sponsorbedrag voor Primary 7 te betalen. Alle Primary 

7 kinderen gaan in boarding. Zij hebben wat andere schooltijden en het is belangrijk dat ze 

zich goed kunnen concentreren en voldoende tijd hebben om naar de examens toe te 

werken die hen toegang moeten geven tot de Secondary School. In dezelfde mail krijgen de 

sponsors ook die vraag: of ze hun sponsorkinderen in het daarop volgende jaar, willen 

sponsoren op de middelbare school. De meeste sponsors stemden toe. Voor een tweetal 

kinderen hebben we nieuwe sponsors gezocht en gevonden.  Zo konden we het jaar beginnen 

met 248 sponsorkinderen. 

In januari stellen we het beleidsplan bij en komt er een stappenplan achterin het 

informatieboekje dat nieuwe sponsors krijgen. Het stappenplan behelst de hele schoolperiode 

van een sponsorkind van Baby Class tot het moment dat ze d.m.v. scholing in hun eigen 

levensonderhoud kunnen voorzien. Het stappenplan is ook in een mail naar alle sponsorouders 

verstuurd. 

Februari 

Een drietal kinderen keert na de grote vakantie niet terug naar school, maar al snel kunnen we 

weer nieuwe kinderen inschrijven zodat het aantal gelijk blijft. 

De uitbreiding van het Health Center is een feit en wordt 

in het bijzijn van Pieter officieel in gebruik genomen.  

Hij is daar o.a. om de voortgang te monitoren van alle 

projecten die momenteel uitgevoerd worden. Deze 

projecten komen voort uit een zeer royale gift uit een 

vermogensfonds. 

Alle vloeren in de lokalen worden voorzien van een 

duurzame Terrazzo 

vloer; bestrating 

voor het gehele schoolplein; boekenkasten in de 

lokalen; het ICT lokaal wordt gebouwd en ingericht; er 

komen bliksemafleiders op de school en er komt een 

goed sluitende poort bij de hoofdingang; tafeltjes en 

stoeltjes voor de kleuterklassen en er worden nieuwe 

schoolboeken aangekocht. 

http://www.lwengokids.nl/
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Om het nu mooie schoolplein wordt beplanting aangelegd. 

 

De bouw van het Family Home gaat van start. Dit huis 

gaat dienst doen als thuis voor de kinderen die ook in de 

vakanties op school moeten blijven i.v.m. slechte 

omstandigheden thuis of helemaal geen thuis hebben. 

De bouw vordert goed en er wordt naar gestreefd het huis 

in december in gebruik te kunnen nemen. 

 

 

 

 

 

 

Het is geweldig wat er allemaal gerealiseerd kan worden. Het is een waardevolle locatie 

geworden waar veel kinderen graag naar school gaan.  

LEWERUDESO Primary School ontwikkelt zich goed en dat wordt opgemerkt door de omgeving. 

Er worden meer huizen gebouwd in de omgeving van de school omdat de mensen graag hun 

kinderen naar deze school willen sturen.  

Er wordt ook gestart met de bouw van twee nieuwe lokalen elders 

in Lwengo als dependance voor Primary 6 en Primary 7. De leeg 

gekomen lokalen in het hoofdgebouw zullen gebruikt worden voor 

onze dove kinderen. Zo integreren de dove kinderen prima tussen 

de horende kinderen en de oudste kinderen (P6 en P7) kunnen in 

alle rust hun laatste jaren op Primary School voltooien.  

Maart 

Ons bestuur wordt uitgebreid met Arenda Vermeulen. Zij gaat de PR taken van Marga 

overnemen, zoals de publicaties op de social media,  het bijhouden van de website, publiciteit 

voor o.a. pubquiz en oliebollenactie en andere voorkomende activiteiten. 
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April 

In april reizen Pieter en Marga af naar Lwengo om 253 kinderen te monitoren en de projecten 

te controleren. 220 sponsors hebben een groet voor hun sponsorkind(eren) meegegeven. De 

projecten lopen goed door en de kinderen zien er goed en gezond uit. Omdat we toch vinden 

dat de kinderen wel erg eenzijdige voeding krijgen (bonen en maismeel), besluiten we in 

overleg met Anthony, de voeding uit te breiden met elke week een ei en de bonen worden 

aangevuld met gedroogde, kleine visjes. 

Het is een mooi gezicht hoe alle kinderen in de rij staan om hun 

ei op te halen en als ze aan de beurt zijn, houden ze twee 

handjes op om het ei in ontvangst te nemen, hoe kostbaar kan 

het zijn. 

Op één van de middelbare scholen krijgen we van de jongeren 

te horen dat er te weinig leerkrachten zijn en dat er veel 

geluidsoverlast is. 

Na de monitoring van onze studenten hebben we een gesprek 

met de directie van de school. Zij ontkennen echter. Als we in 

oktober er weer zijn, zijn de problemen toch opgelost en treffen 

we een vrolijke groep sponsorkinderen aan. Ons gesprek in april 

heeft blijkbaar toch zijn vruchten afgeworpen. 

Op het laatste moment hebben we een gesprek met Florence, 

zij wil naar Dubai om daar geld te verdienen voor het gezin. We kunnen haar tegenhouden en 

als dan ook nog blijkt dat ze zwanger is besluiten we financieel mee te helpen. Ook de sponsor 

werkt mee. Florence blijft in Lwengo, krijgt haar baby en in 2025 zal een opleiding tot naaister 

volgen, zodat ze daarna in haar eigen levensonderhoud kan voorzien.  

We zijn op bezoek bij de vader van Fred die in erbarmelijke omstandigheden moet wonen. 

Ook daar kunnen we samen met de sponsor financieel bijdragen om het voor hem en Fred 

wat makkelijker te maken.  

Het blijft goed om de kinderen en projecten te monitoren, zo blijkt maar weer. 

Oktober/november 

Onze tweede werkreis verloopt totaal anders dan gepland, doordat Marga een 

voedselvergiftiging en daaroverheen een longontsteking opliep. De kinderen zijn wel bezocht, 

maar er niet persoonlijk mee gesproken. De groet van de sponsor is afgegeven alsmede het 

kleine cadeautje dat dit jaar voor het eerst door Jesca werd georganiseerd. Jesca is een ex-

sponsorkind, die nu lerares is op Lwerudeso Primary School en daarnaast een winkeltje beheert 

met kantoor- en schoolbenodigdheden. Bij haar kopen we tegenwoordig de cadeautjes. 

We bezoeken aan het eind van onze reis nog een paar middelbare scholen. Zoals boven 

beschreven bleek daar nu alles goed te gaan.  
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December 

We nemen afscheid van ons bestuurslid Harry Hoorn. Hij heeft 6 jaar met ons gewerkt aan 

fondsenwerving. 

 

Het is een grote zorg om nieuwe vrijwilligers te vinden. Intussen hebben we kennis gemaakt 

met Sandra Timmer en Ronald van Veen die overwegen zitting te nemen in ons bestuur.   

 

Door het jaar heen: 

Er werden verschillende presentatie gegeven. De meeste presentaties leveren een leuk 

bedrag, één of twee sponsors en naamsbekendheid. 

We hebben contact met Niels en Annelou, een enthousiast jong stel die in 2025 5 maanden 

naar Uganda willen gaan. Zij kunnen daar de organisatie ondersteunen en tevens een aantal 

projecten begeleiden. 

Lwengo Kids Foundation wordt lid van de Bedrijvenkring Putten. 

Christelijk College Groevenbeek heeft gedurende het schooljaar 2024/2025 een aantal 

activiteiten georganiseerd. De opbrengst was ruim 29.000 euro.  

De diaconie Velp-Rozendaal heeft ons de afgelopen twee jaar gesteund met de collecte-

opbrengsten. Zij hebben voor het komende jaar gekozen voor een ander project. 

Twee keer per jaar organiseren we een Pubquiz. Hiervoor mogen we de aula van Christelijk 

College Groevenbeek gebruiken en we ontvangen daar een kleine 100 deelnemers. 

Er worden 2 nieuwsbrieven uitgegeven, te weten in maart en september. Door 

omstandigheden is de december nieuwsbrief vervangen door een enkele kerstgroet.  

Het maximaal aantal kinderen (250) is iets overschreden. Er vallen ook wel eens kinderen af en 

aan de bovenkant studeren jongeren af. We zijn niet actief op zoek naar sponsors, maar 

zeggen nooit “nee”.  

Nieuwe sponsors vinden is en blijft belangrijk, maar wordt steeds moeilijker en veel sponsors 

komen er momenteel dan ook niet meer bij. 

Het opsporen naar bruikbare fondsen om geld te genereren voor verschillende projecten gaat 

onverminderd door. 

Tot slot 

We sluiten dit jaar af met 260 sponsorkinderen. We hebben van een aantal kinderen afscheid 

moeten nemen omdat ze ergens anders zijn gaan wonen waar wij ze niet meer kunnen 

monitoren. Hun plaatsen hebben we grotendeels weer op kunnen vullen met jonge 

sponsorkinderen.  

In de huidige situatie zijn we een gezonde Stichting die met veel vertrouwen de toekomst 

tegemoet ziet. 

 

 

voor het verslag: Marga Streefkerk 


